

Title (en)

Device for manual and/or time controlled reversible circuit preselection for electromechanical switch clocks.

Title (de)

Einrichtung für eine manuelle und/oder zeitgesteuerte reversierbare Schaltungsvorwahl für elektromechanische Schaltuhren.

Title (fr)

Dispositif pour la présélection de commutation manuelle et/ou réversible temporisée pour minuteries.

Publication

EP 0585599 A2 19940309 (DE)

Application

EP 93111951 A 19930727

Priority

DE 9210535 U 19920806

Abstract (en)

In the case of a device for manual and/or time-controlled reversible circuit preselection for the electrical switching device of electromechanical time switches, having a preselection switching lever (21) which can be operated from the front (43) of the housing (44) of a time switch, the preselection switching lever (21) is arranged on a circuit preselection slide (9) and is provided with an arm (14) on one side, which arm (14) is engaged on one side with a control lever (15), which can be acted on by the switching riders (17a and 17b), the control lever (15) acting indirectly, via the arm (14) on one side on a switching lever surface (19) of a switching lever (5) which operates the electrical switching device (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Einrichtung für eine manuelle und/oder zeitgesteuerte, reversierbare Schaltungsvorwahl für die elektrische Schaltvorrichtung von elektromechanischen Schaltuhren, mit einem, von der Vorderseite des Gehäuses einer Schaltuhr betätigbaren, Vorwahl-Schalthebel (21), ist der Vorwahl-Schalthebel an einem Schaltungsvorwahlschieber (9) angeordnet und mit einem einseitigen Arm (14) versehen, der einseitig mit einem, von den Schaltreitern (17a und 17b) beaufschlagbaren, Steuerhebel (15) in Eingriff steht, wobei der Steuerhebel mittelbar, über den Arm, einseitig eine Schalthebelebene (19) eines, die elektrische Schaltvorrichtung (4) betätigenden, Schalthebel (5) beaufschlägt. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 43/02

IPC 8 full level

G04C 23/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04C 23/08 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9210535 U1 19921008; EP 0585599 A2 19940309; EP 0585599 A3 19950524

DOCDB simple family (application)

DE 9210535 U 19920806; EP 93111951 A 19930727